





PK-BKKB-03-R2-Pin.1

MAJLIS DAERAH MARANG TERENGGANU DARUL IMAN

KENYATAAN SEBUT HARGA

Terbuka kepada kontraktor yang berpengalaman dan berkeupayaan serta Berdaftar Dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), mempunyai Perakuan Pendaftaran Perniagaan (SSM), Sijil Taraf Bumiputera (SBT) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dengan pendaftaran masih sah laku tempohnya adalah dipelawa untuk membuat tawaran bagi kerja seperti berikut :

Bil.	No. Tawaran & Tajuk	Pendaftaran / Kategori & Penghususan	Syarat Penyertaan Sebutharga	Fi / Tarikh Dokumen Mulai Dimuat Turun	Tarikh & Tempat Tutup Sebut harga
1.	MDM : 2-24-026 CADANGAN PROJEK TAMAN REKREASI MADANI DI TAMAN RAYA WAKAF TAPAI, MD MARANG, TERENGGANU	<p>Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembangunan Malaysia (CIDB)</p> <p>Di bawah Gred Pendaftaran : G2</p> <p>Kategori : CE</p> <p>Pengkhususan : CE21 & CE14</p> <p>(Penyebutharga dibenarkan mendapat surat kebenaran khas CIDB jika perlu)</p>	<p>Tiada Taklimat / Lawatan Tapak</p> <p>Hanya penyebutharga yang TELAH BERDAFTAR DAN MENGEMUKAKAN SLIP BAYARAN SAHAJA akan menerima emel untuk muat turun Dokumen Sebutharga Bayaran Secara Atas Talian Menggunakan "Instant Transfer/Duit Now" kepada Nombor Akaun Rasmi Milik MAJLIS DAERAH MARANG 13017010064269 (BANK ISLAM)</p> <p>Setelah membuat pembayaran, Sila buat Pendaftaran pada BORANG DAFTAR melalui pautan Google Form Bermula : 29/7/2024 (Isnin) Jam 12.00 tgh. Hingga : 4/8/2024 (Ahad) Jam 12.00 tgh</p> <p>melalui capaian di bawah : https://forms.gle/yjxm5sn2TeLG4fUa8</p> 	<p>RM 30.00</p> <p>(Harga untuk satu sebutharga dan bayaran tidak akan dikembalikan)</p> <p>Dokumen Sebutharga akan diemilkan kepada penyebutharga bermula 5/8/2024</p> <p>(Pendaftaran dalam tempoh yang ditetapkan dan pembayaran yang disahkan oleh Bahagian Kewangan MDM sahaja akan menerima emel Dokumen Sebutharga)</p>	<p>Tarikh Tutup : 12/8/2024 (Isnin)</p> <p>Waktu Tutup : 12.00 tengahari</p> <p>Tempat Tutup : Peti Sebut harga, Kaunter Bersepadu, Majlis Daerah Marang, 21600 Marang, Terengganu</p> <p>(Sebut harga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan)</p> 

Nota:- Sila masukkan rujukan anda pada slip bayaran sebagaimana contoh dilampirkan

2. Penyertaan sebut harga adalah SECARA DALAM TALIAN. Penyebutharga perlu 'download' dan mencetak sendiri Dokumen Sebut harga yang diemelkan untuk diisi sebagaimana arahan yang ditetapkan.
3. Pemalsuan dokumen, pendaftaran tidak lengkap, tidak memenuhi syarat-syarat kelayakan serta melebihi tempoh masa yang ditetapkan seperti dalam Kenyataan Sebut harga adalah TIDAK LAYAK menyertai tawaran ini. Pihak jabatan berhak menolak pendaftaran yang tidak lengkap dan palsu.
4. Penyebutharga tidak diwajibkan menghadiri Talimat dan Lawatan Tapak manakala penyebutharga DIGALAKKAN melawat sendiri kawasan atau tapak berkenaan bagi membantu pihak penyebutharga mendapat maklumat yang lebih tepat bagi menyediakan harga tawaran. Kos lawatan tapak ditanggung sendiri oleh penyebutharga.
5. Dokumen Sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri (*jika lebih daripada satu setiap sebutharga hendaklah dimasukkan dalam sampul yang berasingan*) serta bertulis **No. Sebutharga ditulis sebelah kiri dan bahagian atas sampul dan dihantar dengan tangan untuk dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga sebelum pukul 12.00 tengahari** atau secara pos perlu di alamat berikut :-

**PETI SEBUT HARGA
KAUNTER BERSEPADU
MAJLIS DAERAH MARANG
21600 MARANG
TERENGGANU**

6. Tawaran yang lewat diterima TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN sama sekali dan keputusan adalah Muktamad.
7. Semua kos yang berkaitan dengan tawaran sebutharga di atas adalah dibawah penyebutharga sendiri. Majlis Daerah Marang tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan tawaran ini.
8. Sebarang pertanyaan sila hubungi Pejabat Majlis Daerah Marang melalui nombor **telefon 09-6182366 / 68 sambungan Bahagian Kejuruteraan Awam** atau emel mdmkejuruteraan@gmail.com

Kontraktor atau wakil kontraktor hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakan sosial oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) dan Majlis Keselamatan Negara (MKN)



(TUAN HAJI LUKEMA MERI BIN SALLEH @ ABDUL LATIF)

Yang Dipertua
MAJLIS DAERAH MARANG
21600 Marang
Terengganu

Tarikh : 28 Julai 2024

LAMPIRAN

Sila masukkan rujukan anda pada `recipient reference` sebagai contoh di bawah.
Pastikan anda meletakkan rujukan yang betul supaya tidak berlaku kesilapan.
***Menggunakan "Instant Transfer/Duit Now"**

BANK ISLAM	
Transaction Receipt	
DuitNow	Successful
Reference No.	CONTOH
XXXXXXXXXXXXXX	
05 Jul 2021 02:16 pm	
Recipient Name	MAJLIS DAERAH MARANG
Recipient Account Number	13017010064269
Recipient Bank Name	BANK ISLAM
Transfer Type	Fund Transfer To Savings/Current
Recipient Reference	MDM : 2-24-026 ← NO. SEBUTHARGA
Other Payment Details	ABC ENTERPRISE ← NAMA SYARIKAT
Amount	RM30.00
Note: This receipt is computer generated and no signature is required.	

Nota :

Bagi bayaran untuk lebih dari 1 sebutharga, isikan ruang "recipient reference" no. sebutharga seterusnya seperti contoh **MDM:2-24-003, 004.....**